
Mondelinge vragen SP Boerhaaveflat – raad 28-5-2014 

 

In hoeverre is er in de Boerhaaveflat een direct gevaar voor de Volksgezondheid door asbest? 

 

Is het echt nog veilig/verantwoord voor de bewoners om nu nog in de Boerhaaveflat te wonen? 

 

Is de wethouder bereid voor het reces een notitie te sturen over de status van de wachtlijsten voor huurwoningen/ en het (effect van) aantal urgenten daarop? 

 

Is de wethouder bereid zich in te spannen om samen met de corporaties te zorgen voor een passende vervangende woning voor de huidige bewoners, waarbij 

zelfstandige woningen niet worden uitgesloten? 

 

Is de wethouder bereid voor het reces de raad te informeren over de voortgang rondom het herplaatsen van de bewoners? 

 


